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را صدا زد
عباس زاده: هیات گلف 
در مظلومیت خاصی به سر می برد

جناب آقای جلالی
مدیر محترم حراست اداره کل فرهنگ و ارشاد استان البرز

خبر درگذشت پدر همسر گرامی تان موجب تالم خاطر گردید؛ ضمن عرض تسلیت، 
سایر  و  حضرتعالی  برای  و  آرامش  و  مغفرت  طلب  عزیز  ایام  این  در  مرحوم  آن  برای 

بازماندگان صبر و استقامت مسئلت می نمایم.

   هیات ها صف اول فعالیت  های  فدراسیون هستند.
 دکتر حمید عزیزی )رئیس فدراسیون گلف(: امیدوارم بتوانیم خانواده کوچک گلف را به خانواده ای 

بزرگ و ظرفیت های بالفعل را به بالقوه ارتقاء دهیم.
  امیر غفرانی )مدیرکل ورزش و جوانان البرز(: امیدوارم با تلاش و ارتباطات دکتر عباس زاده گام مهمی 

در میزبانی مسابقات در البرز برداشته شود.

... ادامه در صفحه 6



2
روزنامه

دوشنبه 29 اردیبهشت 99 -  شماره  479

و  درمان  بهداشت،  وزارت  اطلاع رسانی  مرکز  رئیس 
نفر  تاکنون ۱۲۰ هزار و ۱۹۸  آموزش پزشکی گفت: 
در کشور به طور قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده 
و با فوت ۵۱ نفر در ۲۴ ساعت گذشته، تعداد جان 
باختگان کرونا در کشور به ۶ هزار و ۹۸۸ نفر رسید و 
تاکنون 94 هزار و 464 نفر به طور کامل بهبود یافته و 

از بیمارستان ترخیص شده اند.
کیانوش جهانپور روز گذشته درباره آخرین آمار ابتلای 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از آن در 
کشور افزود: در ۲۴ ساعت گذشته )۲۸ اردیبهشت( 
بر اساس گزارش آزمایشگاه ها و دانشگاههای علوم 
پزشکی هزار و ۸۰۶ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در 
کشور شناسایی شد که از بین مبتلایان جدید، ۳۴۰ 
مورد بستری )۱۸ درصد( و ۱۴۶۶ مورد سرپایی و از 

افراد در تماس با مبتلایان بودند که شناسایی شدند 
و با در نظر گرفتن موارد جدید، مجموع بیماران مبتلا 

به کووید- ۱۹ در کشور به  ۱۲۰ هزار و ۱۹۸ نفر رسید.
وزارت  رسانی  اطلاع  و  عمومی  روابط  مرکز  رئیس 
بهداشت ادامه داد: روند نزولی فوت ناشی از بیماری 
کووید-۱۹ ادامه دارد و در طول ۲۴ ساعت گذشته ۵۱ 
بیمار دیگر مبتلا به کووید-۱۹ در کشور جان خود را 
از دست دادند و از زمان شیوع این بیماری در کشور 
تاکنون ۶ هزار و ۹۸۸ نفر جان خود را از دست داده 

اند.
جهانپور بیان کرد: بر اساس این گزارش ها تاکنون 
۹۴ هزار و ۴۶۴ نفر از بیماران مبتلا به کووید- ۱۹ در 
کشور بهبودیافته و از بیمارستان ترخیص شده اند. 
۲۷۰۵ نفر از این بیماران نیز در وضعیت شدید این 

بیماری و به نوعی بحرانی تحت مراقبت قرار دارند که 
امیدواریم شفا پیدا کنند.

وی گفت: تاکنون ۶۸۶ هزار و ۹۳۵ آزمایش آزمایش 
تشخیص کووید- ۱۹ در ۱۲۶ آزمایشگاه کشور انجام 
شده است. روزانه حدود ۱۵ تا ۲۰ هزار آزمایش انجام 
می شود که تا ۴۵ هزار تست در روز قابل افزایش 

است.
جهانپور افزود: استان خوزستان همچنان در وضعیت 
قرمز است. لرستان هم در وضعیت هشدار است اما 
بقیه استانها در وضعیت بهتری هستند تا حدودی در 
مورد سیستان و بلوچستان و کرمانشاه هشدار می 
دهیم از هموطنان می خواهیم رعایت بیشتر مراعات 
فردی را داشته باشند با صبر و آرامش به مسیر کنترل 

و بعد از آن مهار بیماری نائل می شویم.

سازمان جهانی بهداشت اعلام کرد، ضدعفونی کردن محیط 
نه تنها تاثیری در نابودی ویروس کرونا ندارد بلکه برای 

سلامتی افراد نیز زیان بار است.
شبکه سی ان ان روز گذشته در خبری به نقل از سازمان 
جهانی بهداشت اعلام کرد: ضدعفونی کردن محیط بویژه در 
فضاهای سربسته برای از بین بردن ویروس کرونا می تواند 

به جای آنکه خوب باشد، تاثیر منفی داشته باشد.
سازمان جهانی بهداشت در تازه ترین توصیه خود هشدار 
داده حتی اسپری زدن افراد برای ضدعفونی کردن یک کار 

نادرستی است.
طبق گزارش سازمان جهانی بهداشت، براساس مطالعات 
انجام شده، تلاش برای اسپری کردن محیط با مواد شیمایی 
ضدعفونی کننده برای از بین بردن ویروس کرونا بی تاثیر است؛ 

ضمن آنکه نور فرابنفش نیز برای نابودی این ویروس اثری 
ندارد.

سازمان جهانی بهداشت همچنین در این زمینه هشدار 
داده، اسپری با هدف ضدعفونی کردن، بیشتر می تواند برای 
پوست، تنفس و چشم انسان مخاطره انگیز بوده و آثار منفی 
بر سلامت فرد داشته باشد؛ اسپری غلیظ مواد شیمایی که 
در آنها موادی از »کلرین« و یا ماده »فرمالدئید« استفاده 

شده، توصیه نمی شود.
توصیه  این  ادامه  در  بهداشت  جهانی  سازمان  آژانس 
بهداشتی اعلام کرد: اسپری کردن و یا »بُخُور« دادن فضاهای 
باز، مانند خیابان ها و یا محل فروش)اقلام( برای از بین بردن 
کووید-۱۹ به این دلیل فایده ای ندارد که توسط گردوغبار 
معلق در هوا بی اثر می شوند و نمی توان بطور دستی همه 

مواد آلی موجود در این محیط ها را پاکسازی کرد.
اکنون تلاش ها برای یافتن واکسن این ویروس در جریان 
است و دانشمندان و محققان دست یافتن به این واکسن را 

حداقل تا ۱۸ ماه دیگر میسر نمی دانند.
شمار مبتلایان به ویروس کرونا در جهان از مرز چهار میلیون 
و ۷۰۰ هزار نفر گذشت که از این تعداد بیش از ۳۱۳ هزار 

نفر جان باخته اند.

94 هزار و 464 نفر از مبتلایان کرونا در کشور بهبود یافتند

»سازمانجهانیبهداشت«:

ضدعفونی کردن محیط سبب نابودی کرونا نمی شود

خبر

»محمد علیخانی«:
زماناجرایبستهترافیکپايتخت

منوطبهنظراستانداریاست
نقل شورای اسلامی  رئیس کمیسیون عمران و حمل و 
شهر تهران گفت: بسته پیشنهادی ترافیکی پایتخت با نظر 

استانداری تهران اجرا می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، »محمد علیخانی« روز گذشته 
در جمع خبرنگاران درباره اجرای محدودیت های ترافیکی در 
پایتخت اظهار داشت که بسته ترافیکی در شورای ترافیک 

مورد بررسی قرار گرفت.
جانبه  سه  توافق  مورد  پیشنهادی  بسته  این  افزود:  وی 
شورای شهر، معاونت حمل ونقل ترافیک شهرداری و پلیس 

راهور بود.
ترافیکی،  بسته  این  اجرای  زمان  که  داد  ادامه  علیخانی 

بستگی به نظر استاندار تهران دارد.
رئیس کمیسیون حمل و نقل و عمران شورای شهر تهران 
افزود: در حال حاضر مشکلاتی مانند ترافیک های شدید، 
پارک های غیرمجاز به ویژه در محدوده های مرکزی شهر به 

شدت افزایش پیدا کرده است.
وی یادآور شد: در این بسته ترافیکی به جز رعایت فاصله 
ادارات،    و  تجاری  مراکز  اتوبوس،  و  مترو  در  اجتماعی 
معافیت هایی برای ورود تاکسی های اینترنتی، آژانس ها و 
به محدوده ها، در نظر گرفته  ادارات و مدارس  سرویس 

شده است.
وی ادامه داد که ناوگان حمل و نقل عمومی اکنون با یک 

پنجم ظرفیت خود در حال فعالیت است.
علیخانی افزود: این ناوگان در روزهای عادی و غیر کرونایی، 

پنج میلیون مسافر را جابجا می کرد.
بسته ترافیکی برای روزهای کرونایی پیش از این از سوی 
مدیریت شهری تهیه و به ستاد ملی کرونا پیشنهاد شد؛ 
به  بررسی بیشتر  برای  را  این بسته  نیز  ستاد ملی کرونا 

ویرایش ترافیک تهران ارجاع داده بود.

پرستارپرستاراست
عبارت تقليدي است. ايرادي 
ندارد؛ »دكتر علي شريعتي« 
او  از  خيلي  كه  من  گردن 
به  شايد  دارد.  حق  آموختم 
تقليد معلم شهيد در وصفِ 
بتوانم  تاريخ  بانوي  يگانه 
ذره اي از حق مطلب را براي 
خود  كه  وطنم  پرستاران 
مريدان »كوثر« پاك پيامبرند ادا كنم. به همین جهت خواستم 

توصيف كنم:
مهرباني اش فرشته، فرشته بد و تندي را خوب نمي بينند.

صبرش ايوب، نبي حتما 4 ساعت بيشتر مي خوابيده!
كارش معدن، از معدني توقع لبخند و لباس تميز نداريم.
شجاعت خط شكن، خط شكن در محاصره اشباع نيست.
شهامتش مين ياب، مين ياب، مين را حداقل مي بيند.

پشتكارش خبرنگار، خبرنگار...
مي تواند بچه اش را ببوسد.

ايثارش آتشنشان، آتش را با خودش به خانه نمي برد.
قناعتش كشاورز، كشاورز...
از زمين بدقولي نمي بيند.

نظافتش آب، تميزترين آب...
هم ميان خون و... تميز نمي ماند.

هيچ واژه اي جز پرستار جرات قبول اين وظيفه و توصيف آن 
را ندارد. پس:

پرستار پرستار است.

رئیس شورای اسلامی شهر تهران گفت: یکی از با ارزش 
ترین قدرها در پیشگاه خداوند دانستن حق مردم و قدر 

مردم است.
به گزارش »دنیای هوادار«، »محسن هاشمی« روز گذشته 
در دویست و چهاردهمین جلسه شورا با اشاره به برگزاری 
شب های قدر اظهار داشت: قدر به معنای اندازه و حق 

هر موجودی است و شب قدر به معنای شناختن خود 
و دانستن قدر عمر و فرصتها و بازگشت به سوی خدا به 

معنای حق مطلق است.
هاشمی تاکید کرد: اینکه ما بعنوان انسان و مسئول قدر 
دیگران را بدانیم و حقوق آن ها را ادا کنیم از بالاترین 

قدرها است.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران ادامه داد: در شرایط 
فعلی که مشکلات معیشتی بیش از نیمی از جامعه ما 
را دچار اختلال در زندگی روزمره کرده است، ارائه کمک 
به همنوعان وهموطنان، اقدامی مفید وقابل ارزش است 
اما باید مراقبت کرد که این ارائه این کمکها، منجر به 
قدرناشناسی نسبت به مردم و هتک شان و احترام آن 

ها نشود.
وی افزود: اینکه به شخصیت و شان و کرامت انسانی، 
افرادی که مورد کمک قرار می گیرند، آسیب برسد، نقض 
غرض است و بیش از کمک کردن به معیشت آن ها، 

معنویت و شخصیت آن ها ضربه می خورد.
وی عنوان کرد که اگر این کمک ها از محل بیت المال و 
بودجه عمومی است که حق مردم است و نباید بعنوان 
کمک و لطف تلقی شود و اگر از محل مردمی است که 
به فرموده قرآن، نیکی ها را نباید با منت یا تحقیر شدن 

نیازمندان باطل کرد.
آثار روحی وروانی  باید مراقب  تاکید کرد که  هاشمی 
کمک  حوزه  در  تبلیغاتی  ومانورهای  ها  نمایش 
و  اجتماعی  خدمات  سازمان  از  و  بود  نیازمندان  به 
دستگاه های وابسته به مدیریت شهری که در حوزه کمک 
ها فعالند می خواهم که به این بعد توجه ویژه ای داشته 

باشند.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به مشی 
مجمع  فقید  )رییس  رفسنجانی  هاشمی  الله  آیت 
تشخیص مصلحت نظام( درباره اجرای عدالت در جامعه 
تاکید داشتند، عدالت واقعی در  ایشان همواره  گفت: 
توزیع فقر نیست بلکه در توزیع ثروت ناشی از توسعه 
ورفاه عمومی در کشور است و نباید وضعیت کشور را 
به سمتی ببریم که هر روز تعداد بیشتری از مردمی که 
باید با عزت نفس و آّبروداری زندگی خود را تامین کنند، 
نیازمند کمک دیگران باشند و پدران ومادران با دریافت 

کمک از دیگران، جلوی فرزندانشان شرمنده شوند.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران رعایت قدر مردم و ادای 
حقوق مردم را بالاترین حقوق در اسلام و پیشگاه الهی 
است و ابراز امیدواری کرد که در انجام این وظیفه دشوار 

خداوند به همه ما توفیق دهد.

خبر اول

»رئیسشورایشهرتهران«:

دانستن قدر مردم یکی از با ارزش ترین قدرها است

کرونا در ایران

بین الملل

پایتخت

تلنگر

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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فرمانده انتظامی البرز از کشف سه تن مواد اولیه ساخت 
پلاستیک قاچاق به ارزش ۱۲ میلیارد ریال در شهرستان 

نظرآباد در این استان خبر داد.
 به گزارش »دنیای هوادار«، سردار عباسعلی محمدیان 
روز با اعلام این خبر عنوان کرد: در اجرای طرح مبارزه 
با قاچاق کالا ، ماموران اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز 
پلیس آگاهی شهرستان نظرآباد حین گشت زنی در 
سطح حوزه، به یک دستگاه خاور مشکوک و دستور 

توقف آن را صادر کردند.

طی  بررسی های اولیه ماموران مشخص شد خودرو 
حامل مقدار زیادی مواد اولیه ساخت پلاستیک فاقد 
با هماهنگی مقام قضائی  هرگونه مدارک است، که 
خودرو توقیف و به همراه راننده اش به پلیس آگاهی 

شهرستان نظرآباد منتقل شد.
محمدیان خاطر نشان کرد: در بازرسی از خودرو توقیف 
شده چهار کیسه ۷۵۰ کیلوگرمی در مجموع به مقدار سه 

هزار کیلوگرم مواد اولیه ساخت پلاستیک کشف شد.
وی با اشاره به این که ارزش این محموله براساس برآورد 

کارشناسان ۱۲ میلیارد ریال برآورد شده، اظهار داشت: در 
این رابطه یک نفر دستگیر شد که پس از تشکیل پرونده 

به همراه کالا تحویل اداره تعزیرات حکومتی شد.
فرمانده انتظامی استان البرز با تاکید بر برخورد قاطعانه 
نیروی انتظامی با قاچاق کالا و سرمایه های ملی خاطر 
صورت  به   ۱۱۰ پلیسی  های  فوریت  مرکز  کرد:  نشان 
۲۴ ساعته آماده دریافت اخبار و اطلاعات شهروندان 
در خصوص دپو و نگهداری هر گونه اموال قاچاق و 

احتکاری است.

سردار »عباسعلی محمدیان«: سه تن مواد اولیه صنعتی قاچاق در نظرآباد کشف شد

اجتماعی

گامبلندوجسورانهايرانبرای
شکستنتحريمهاینفتی

حامل  ایرانی  های  نفتکش 
بنزین در حال انتقال مقادیر 
ونزوئلا  به  بنزین  زیادی 
هستند و این در حالی است 
که اگر این نفتکش ها که 
بین  تجاری  توافق  طبق 
دو  هر  که  ونزوئلا  و  ایران 
تحت تحریم های یک جانبه 
و ناجوانمردانه آمریکا هستند، خود را به مقصد برسانند و 
محموله بنزین خود را در آن جا تخلیه کنند و آمریکا واکنشی 
نشان ندهد، تلویحا به معنای تمام شدن غیر رسمی تحریم 
های نفتی ایران خواهد بود. به خصوص اینکه ایران این 
نفتکش ها را برخلاف رویه ای که برای دور زدن تحریم ها 
قبلا پیش گرفته بود، با پرچم خودش و کاملا با جی پی اس 
روشن و تحت رصد همه دنیا راهی مقصد کرده و عملا آمریکا 
و همه حامیان تحریم نفتی ایران را به چالش طلبیده است. 
تمام دنیا با عرق سرد و در سکوت در حال رصد ادامه این 
چالش نفتی بین ایران و آمریکا در جریان حرکت این نفتکش 
ها هستند؛ چرا که فرجام این چالش بسیاری از موزانه ها را 
در خصوص ادامه تحریم ها تغییر خواهد داد. از یک سو اگر 
آمریکا به این حرکت ایران واکنشی نشان ندهد و جلوی این 
نفکش ها را نگیرد، نه فقط یک ضربه تمام عیار حیثیتی 
خورده بلکه دیگر برای ادامه تحریم هایش علیه ایران، آن یال 
و کوپال و شاخ و شانه سابق را نمی تواند برای کشورهایی که 
خواهان رابطه اقتصادی با ایران هستند نشان دهد و بکشد 
و عملا تحریم های آمریکا به شکل غیررسمی از بین خواهد 
رفت. اگر هم واکنش نشان دهد و فرضا این نفتکش ها را 
توقیف کند یقین دارد ایران همانطور که به توقیف نفتکش 
»گریس 1« در جبل الطارق توسط انگلیس واکنش نشان داد 
و نفتکش انگلیسی »stena impero« را در تنگه هرمز توقیف 
کرد و یا در پاسخ ترور جنایتکارانه سردار سلیمانی، عین الاسد 
و پایگاهی در اربیل را موشک باران کرد، به این هم واکنش 
سخت و  همسان نشان خواهد داد و باکی از پاسخ ندارد. 
در حال حاضر آمریکا چهار ناو جنگی »دیترویت«، »لاسن«، 
»پربل« و »فاراگات« به همراه یک فروند هواپیمای گشت 
دریایی و ضد زیر دریایی »پی 8 پوسایدون« را به مسیر حرکت 
این نفتکش ها در نزدیکی ونزوئلا در دریای کارائیب فرستاده 
و دست کم ژست مقابله با این حرکت ایران را گرفته است. 
شاید به همین دلیل است که قیمت  طلا حتی در بازارهای 
جهانی هم سیر صعودی به خود گرفته و دلار در ایران در 
حال ورود به کانال های بالاتر حتی در سامانه نیماست. به 
هر روی آزمونی دشوار هم در مقابل آمریکا و هم در مقابل 
ایران است. آزمونی که نتیجه زورآزمایی ایران و آمریکا در آن، 
تکلیف بسیاری از مسائل حول و حوش تحریم های یک 
جانبه و ناجوانمردانه آمریکا علیه ایران را مشخص می کند؛ 
به خصوص اینکه ایران با این حرکت نشان داده عزم خود را 
برای شکستن تحریم های آمریکا به شکل عملی جزم کرده 
و خود را آماده چالشی بزرگ و حتی نهایی با آمریکا  با این 

اقدام جسورانه کرده است.

استاندار البرز با بیان اینکه اکنون شاهد شیب نزولی کرونا 
در کشور و البرز هستیم،گفت: این بیماری برای ۸۰ درصد 

اصناف مستاجر استان مشکل ایجاد کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، عزیز اله شهبازی روز گذشته 
در نشست شورای معاونان استانداری و فرمانداران استان 
البرز افزود: شیوع بیماری کرونا که عواقب بسیاری در 
کشور و به تبع آن البرز داشت، بطوریکه اول اسفند سال 
۹۸ در شرایطی که هنوز برنامه ای برای مقابله با کرونا 
وجود نداشت و صحبت تنها در خصوص شیوع کرونا در 
ووهان چین بود، وزیر کشور نامه ای هوشمندانه به رئیس 
جمهوری نوشت و نکات با اهمیتی در ان  نامه مطرح شد 
و بلافاصله پس از این اقدام، قرارگاه زیستی در البرز نیز 

تشکیل جلسه داد.
وی ادامه داد: حدود سه ماه بسیاری از کسب و کارها 
تعطیل بود و افراد بسیار با زیان مواجه شدند که  البته 
حدود ۱۴۰ هزار صنف در البرز به صورت خودجوش برای 
فاصله گذاری اجتماعی با ما همراهی کردند و کسب و کار 

خود را تعطیل کردند.
استاندار البرز گفت: در سال ۹۷ حدود ۱۲ هزار نفر و در سال 
۹۸ حدود ۱۶ هزار نفر و در اسفند ۹۸ تا فروردین ۹۹ تعداد 
کسانی که برای بیمه بیکاری ثبت نام کردند به ۲۶ هزار نفر 

رسید و از این تعداد ۱۵ هزار نفر دلیل بیکاری خود را ناشی 
از تعطیلی های کرونا اعلام کردند.

شهبازی با اشاره به اینکه در جریان شیوع کرونا انسجام 
و اتحادی که در کشور و به تبع آن البرز شکل گرفت، 
ماندگار و پایدار شد، افزود: ۲ هفته پیش جلسه ستاد ملی 
مقابله با کرونا علاوه بر حضور رئیس جمهوری متبرک به 
حضور مقام معظم رهبری شد و ایشان از اقدامات رئیس 
جمهوری برای  مدیریت بیماری کرونا و برنامه ریزی های 
روشنگرانه دولت در تمام ابعاد مراتب خرسندی خود را 

اعلام کردند.
وی عنوان کرد: ما ویروس کرونا و تحریم را توامان داشتیم 
و به واسطه این امر دشواری های بسیاری وجود داشت و 
البته همچنان نیز استرس ها مانده و بازارها کساد هستند 

و دهک ها پایین جامعه از این امر تاثیر پذیرفتند.
های  از شرکت  بسیاری  بورس  در  گفت:  البرز  استاندار 
تنومند سهام خود را در معرض فروش گذاشتند و این 
فعالیت بورس به منظور خدمات رسانی به دهک های 

پایین جامعه است.
وی با اشاره به اینکه در بسیاری از اقلام کشاورزی اکنون 
تولید مازاد داریم و به دلیل کرونا مرزها بسته است و 
مشکلات  مایه  درون  افزود:  گیرد،  نمی  صورت  تبادل 
پساکرونا، اقتصادی است و در حوزه اجتماعی باید به 

رفع مشکلات اقشار آسیب پذیر جامعه بپردازیم.
و  عمومی  اعتماد  حوزه  در  باید  داد:  ادامه  شهبازی 
کارآمدی نهادها، شفاف سازی اقدامات، فعال تر عمل 
کنیم چراکه اگر در حوزه سیاستگذاری عمومی پاسخ 

مثبتی به این موارد ندهیم تبعات بسیاری دارد.
وی با اشاره به اینکه ما با جامعه ای ساختار یافته 

و مشارکت عمومی می توانیم از پس آثار سوء 
پساکرونا برآییم، و با تاکید بر اینکه باید کسانی 
که از تحریم و کرونا آسیب دیده اند را دریابیم، 

گفت: توجه ویژه به وضعیت بیمارستان های 
این  است  تاکید  مورد  استان  خصوصی 

بیمارستان ها در جریان شیوع کرونا به شدت دچار زیان 
شدند.

استاندار البرز افزود: اختیاراتی که استانداران و فرمانداران 
دارند برای  وظایف محوله از سوی دولت است و البته 
در راستای سیاست های کلان نمی توان قوانین را تغییر 

داد.
حایز  بسیار  و سلامت  امنیت  اینکه  بیان  با  شهبازی 
برنامه محور عمل  راستا  این  در  باید  و  است  اهمیت 
کنیم، گفت: از فرمانداران و مدیران انتظار دارم که با 
اقشار مختلف مردم ارتباط داشته باشند، باید از ظرفیت 
رفع  برای  گرفته  صورت  های  پژوهش  و  ها  دانشگاه 
مشکلات اجتماعی بهره برداری کرده و با بررسی متغییر 

ها، برنامه ریزی و اقدام کنیم.
شهبازی یادآور شد: مردم شرایط کشور و محدودیت ها را 
درک می کنند و پاسخ ما به این سطح از شعور و دانایی 
مردم، درک متقابل است از این رو باید گوش شنوای 

دغدغه های آن ها باشیم.
وی افزود: به ویژه در انتخابات مجلس شورای اسلامی 
سربلند  البرز  استان  که 
در  چراکه  شد  خارج 
پاسداری از رای مردم، 
گیری  جهت  عدم 
به  نکردن  ورود  و 
و  نفع  به  که  جریانی 
ضرر فرد خاصی باشد، 
انتخاباتی بدون ابهام 

برگزار شد.

»البرز« چه خبر؟

»استاندارالبرز«:

کرونا ۸۰ درصد اصناف البرز را با مشکل مواجه کرد 

یادداشت

ما ویروس کرونا و تحریم را توامان داشتیم 
و به واسطه این امر دشواری های بسیاری 
وجود داشت و البته همچنان نیز استرس 
ها مانده و بازارها کساد هستند و دهک 
ها پایین جامعه از این امر تاثیر پذیرفتند.

رضا تواضعی

  نویسنده

مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز از محکومیت ۵۳ میلیارد 
ریالی قاچاقچی تبعه خارجی پوشاک در این استان خبر 

داد.
 به گزارش »دنیای هوادار«، علی اکبر مختاری روز گذشته 
نیروی  ارز  با قاچاق کالا و  عنوان کرد: ماموران  مبارزه 
انتظامی استان  البرز ضمن بازرسی از انباری درماهدشت، 
پوشاک به ظن قاچاق کشف و توقیف و پرونده قضایی 
تشکیل و جهت رسیدگی به شعب این اداره کل ارجاع شد.
وی خاطرنشان کرد: شعبه با توجه به گزارش مرجع شاکی 

و دفاعیات غیر موجه متهم، وی را علاوه بر ضبط کالای 
قاچاق، به پرداخت جزای نقدی به مبلغ  ۵۳ میلیارد و 
۹۳۲میلیون  ریال در حق دولت و ضبط  کالای مکشوفه 

محکوم کرد.

قاچاقچی خودرو خارجی در البرز جریمه شد

مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز از محکومیت ۱۹ میلیارد 
این  در  خارجی  خودروی  دستگاه  یک  قاچاقچی  ریالی 

استان خبر داد.

وی ادامه داد: ماموران مبارزه با قاچاق نیروی انتظامی 
استان البرز ضمن بازرسی از خودروهای عبوری به یک 
توقیف  از  پس  و  مظنون   X6BMWخودروی دستگاه 
خودرو ، موضوع جهت رسیدگی به شعبه ویژه رسیدگی 
به تخلفات قاچاق کالا و ارز تعزیرات حکومتی البرز ارجاع 

شد.
وی اضافه کرد: شعبه رسیدگی کننده پس از رسیدگی ، 
متهم را علاوه بر ضبط خودرو ، به مبلغ  ۱۹ میلیارد  ریال 

محکوم کرد.

»علیاکبرمختاری«خبرداد:

صدور حکم قاچاقچی تبعه خارجی در البرز
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تبلیغات در علم بازاریابی یکی از جذاب ترین مباحثی 
است که هر فردی که در رشته مدیریت تحصیل کرده 
گردد.  آشنا  آن  با  دارد  علاقه  بازاریابی  هر  یا  و  باشد 
تبلیغات یکی از فعالیت هایی است که هیچگاه حوصله 
یک بازاریاب را سر نمی برد. برای یک بازاریاب  تبلیغات 
هیچ گاه کسل کننده نمی باشد. وقتی بازاریابی بر روی 
محصول ها و یا خدمات شرکت ها و کارخانه های 
مختلفی برای تبلیغات فعالیت می کند به عبارتی با کار 
های مختلفی آشنا می گردد، با تبلیغات اهداف کاری 
یک تولید کننده قطعی تر خواهد شد، و پولی که برای 
تبلیغات مصرف می شود نام محصول را در ذهن خریدار 
ها جاودانه خواهد کرد اما، مهمترین نکته ایی که یک 
بازاریاب باید بداند این است که یک تبلیغ هر چه قدر 
هم خوب باشد هیچ گاه نمی تواند یک محصول و یا 

خدمات بد را از نابودی نجات دهد.
تبلیغات مناسب در کنار کیفیت خوب محصول ها و 
خدمات می تواند مانند یک چوب جادویی هر تجارتی 
را رونق بخشد. تا به حال پیش آمده که در یک بزرگراه 
رانندگی کرده باشید و با بیلبورد های تبلیغاتی مختلفی 

هم روبه رو شده باشید اما، یکی از این بیلبورد های 
تبلیغاتی برای شما ممکن است از بقیه جذاب تر باشد به 
طوری که همان گونه که تلاش می کنید کنترل ماشین 
را از دست ندهید علاقه مند هستید با چشم هایتان آن 
تبلیغ را دنبال کنید البته به این مسئله کاری نداریم که 
این بیلبورد ها چه اندازه می توانند باعث سوانح رانندگی 
گردد اما، می توانید با این مثال که قطعاً یک بار یا بیشتر 
برای شما به شکل های گوناگونی پیش آمده است به 

عمق اثر گزاری تبلیغات در علم بازاریابی پی ببرید.
تبلیغات برای هر محصولی قطعاً نشان دهنده رشد 
نظام سرمایه داری بدون مرز نیست، بلکه تبلیغات به 
جامعه بشری این پیام را می دهد که سطح زندگی مردم 
جامعه رشد کرده است؛  بنابراین برای علاقمند کردن 

آن ها به خرید نیاز داریم تا از تبلیغات بهره ببریم زیرا، 
با رشد استاندارد های زندگی نمی توان با روش های 
سنتی افراد را به خرید علاقمند کرد. درست در همین 
جا تبلیغات چوب جادوی یک بازاریاب می شود و مانند 
قصه های علی بابا و چهل دزد بغداد که در آن مارها افراد 
اطراف خود را هیپنوتیزم می کردند، تبلیغات نیز مردم 
دنیای کنونی را هیپنوتیزم می کنند. تبلیغات خریدار 
را جادو می کند و وقتی در فروشگاه چشم خریدار به 
محصولی می افتد که تبلیغ جذابی داشته است بدون 
توجه به سایر محصول ها به سمت آن محصول حرکت 
صنایع  در  فعال  های  بازاریاب  از  بسیاری  کند.  می 
مختلف از جمله صنعت نوشیدنی ها و یا صنعت عینک 
سازی به شکل موثری از تبلیغات بهره می برند. امروزه 
بازاریاب ها تلاش می کنند تا برای باغ وحش ها نیز 

تبلیغات جالب توجه ایی را انجام دهند.
بازاریاب های موفق می توانند با تبلیغات موثر و مناسب 
در کنار یک محصول و خدمات با کیفیت در هر صنعتی 
اقتصاد یک کشور را متحول کنند. یک بازاریاب باید به 
تبلیغاتی که طراحی می کند باور داشته باشد تا زمانی 
که شما به عنوان بازاریاب تبلیغاتی را که طراحی کرده 
اید باور نکنید خریدار ها نیز تبلیغات شما را باور نمی 
کنند، بنابر این اگر به عنوان یک بازاریاب فکر می کنید 
که مردم به تبلیغات شما گوش نمی دهند به این علت 
است که شما هنوز تبلیغات خود را متوجه نشده اید. 
تبلیغات برای هیچ صنعتی هزینه نیست بلکه تبلیغات 
عصای جادویی درآمد زایی یک صنعت است که باید در 

دستان توانگر یک بازاریاب خلاق قرار گیرد.

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

جایگاه تبلیغات در علم بازاریابی 

در سال 99؛
نیاز350میلیوندلاریايراندر
صنعتلوازمصوتیوتصويری

دبیر انجمن تولیدکنندگان لوازم صوتی و تصویری کشور، 
نیاز ارزی این صنعت در سال ۹۹ را حدود ۳۵۰ میلیون دلار 
عنوان کرد که بخش عمده آن صرفه واردات پنل های تولید 

تلویزیون خواهد شد.
»محمدرضا  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
شهیدی« روز گذشته با اشاره به تصمیم اخیر بانک مرکزی 
موضوع  این  افزود:  ارز  انتقال  بدون  واردات  انجام  برای 
برای تولیدکنندگان از یک جهت خوب است، زمانی بود 
که تولیدکننده فقط به دلیل نبود یک قطعه مجبور به 
متوقف کردن کل خط تولید می شد، اما اکنون می تواند 

همه قطعات مورد نیاز را در اختیار داشته باشد.
اما  دارد،  که  مزایایی  وجود  با  موضوع  این  گفت:  وی 
تقاضای بسیار زیادی برای ارز ایجاد خواهد کرد که اگر 
به خوبی مدیریت نشود می تواند موجب افزایش شدید 
قیمت ها شده و مشکلاتی را برای اقتصاد، تولید کنندگان 

و مصرف کنندگان ایجاد کند.
مرکزی  بانک  که  تصمیمی  شاید  داشت:  بیان  شهیدی 
گرفته، به نوعی انتخاب بین بد و بدتر بوده و به طور قطع 
اگر به خصوص در زمینه مشخص شدن منشأ ارز تمهیداتی 
اندیشیده نشود، پول های ناشی از قاچاق، پولشویی و غیره 

می تواند وارد اقتصاد شود.
وی در عین حال گفت: با این حال اگر سختگیری ها تداوم 
داشته باشد، در کنار تحریم می تواند به دشوار شدن بیش 

از پیش شرایط تولید بیانجامد.
دبیر انجمن تولیدکنندگان لوازم صوتی و تصویری کشور، 
همچنین در خصوص قیمت های لوازم صوتی و تصویری 
گفت: افزایش قیمت نهاده های تولید و به ویژه افزایش 
نرخ ارز تاثیر اصلی را بر نوسان قیمت ها دارد، با این حال 
تولیدکنندگان لوازم صوتی و تصویری به حداقل حاشیه 
سود پنج تا ۶ درصدی راضی اند، زیرا توان خرید مردم نیز 

کاهش یافته است.
وی بیان داشت: اکنون که حدود دو ماه از سال ۹۹ را پشت 
سر گذاشته ایم، افزایش قیمت های جدید اعلام نشده و 
همچنان تولیدات و خرید های قبلی به مشتریان عرضه 

می شود.
تولید تلویزیون که تا پایان دی ماه سال گذشته همواره 
روندی کاهشی در مقایسه با مدت مشابه سال ۹۷ داشت، 
در ماه یازدهم بالاخره افزایشی شد و با حفظ این روند، سال 

۹۸ را با رشد ۶.۳ درصدی به پایان برد.
کارخانجات داخلی توانستند سال گذشته ۸۲۵ هزار و ۴۰۰ 

دستگاه تلویزیون تولید کنند.
به گفته شهیدی، این میزان تولید بسیار کمتر از تقاضای 
کنونی بازار )دست کم ۱.۷ میلیون دستگاه( است، اما برای 
سال ۹۹ با جهش خوبی برای تولید ۱.۱ میلیون دستگاه 

برنامه ریزی کرده ایم.

یکی از بخش های مهمی که در پی همه گیری ویروس 
رو  جدی  مشکل  با  جهان  سراسر  در  )کرونا(  کووید19 
به رو شده، صنعت »گردشگری« و در پی آن صنعت 
»هوانوردی« است که رکن اصلی گردشگری با دریافت 
یک سوم از هزینه های سفر و گردشگری محسوب می 

شود. 
به عبارت بهتر باید عنوان کنیم که هر گردشگر در سفرهای 
سیاحتی حدود یک سوم از پول خود را برای استفاده از 
سیستم های حمل و نقل می پردازد و چون نگرانی از 
کرونا مانع از گشت و گذار شده و عموم مردم ترجیح می 
دهند تا در خانه خود را قرنطینه کنند، گردشگری و حمل 
و نقل به یک رکود مخرب تن داده است. در این میان 
شرکت های هواپیمایی به دلیل کاهش غیرقابل پیش 
بینی مسافران هوایی مجبور به زمین گیر کردن بسیاری 
از هواپیماهای خود شده و باید هزینه سنگین نگهداری 
هواپیماهای غیرفعال خود را هم بپردازند اما اوج فاجعه 
زمانی است که بنا به تحلیل کارشناسان صنعت هوایی 
و گردشگری حتی پس از پایان مشکلات کنونی باز هم 
به سه و یا چهارسال زمان لازم است تا به شرایط پیش از 

کرونا برگردیم و از لحاظ روانی تا مدت ها طول می کشد 
تا مسافران رغبت سفر به کشورهای مختلف را به دلیل 

نگرانی ناشی از بیماری پیدا کنند.
همه این مسائل باعث شده تا بسیاری از شرکت های 
بزرگو هواپیمایی به فکر فروش و یا حتی بازنشستگی 
ناوگان  ویژه  به  خود  هواپیماهای  از  بسیاری  اوراق  و 
پهن پیکر و پرظرفیت خود بیفتند. این موضوع باعث 
شده تا حجم عظیمی از هواپیماهای نسبتا نو به بازار 
فروش دست دوم روانه شوند و چون اکثر شرکت های 
بسیار  تعداد خریداران  و  فروشنده هستند  هواپیمایی 
تنها قیمت ها کاهش  نه  از فروشندگان است،  کمتر 
یافته بلکه شرایط فروش اقساطی و بدون بهره با اقساط 
درازمدت هم در بازار هواپیماهای دست دوم به وفور 

پیشنهاد می شود!
این موقعیت ممتاز که شاید تا نیم قرن آینده در بازار 

هواپیماهای دست دوم پیش نیاد، بهترین فرصت برای 
شرکت هایی نظیر ایرلاین های ایرانی است تا به لطف 
برخورداری از محبت دولت در اعطای وام کم بهره 2400 
میلیارد تومانی به بهانه کمک به شرایط اقتصادی ناشی 
از شیوع کرونا قدم به بازار هواپیماهای دست دوم و 
قطعات یدکی بسیار ارزان قیمت بگذارند تا نیازهای خود 

را با بهای نازل و شرایطی استثنایی تهیه کنند. 
پس اگر در ماه های آینده شاهد خریدهای دست دوم 
و پرتعداد ایرلاین های ایرانی و یا حتی تاسیس شرکت 
های تازه در صنعت هوایی ایران بودید، آن را به حساب 
سرمایه گذاری بخش خصوصی نگدارید؛ بلکه به فکر وام 
2400 میلیارد تومانی دولت به شرکت های هواپیمایی 
بانفوذ در ایران بیفتید که از برکت کمک های کرونایی 
به  آنکه مجبور  بدون  از گذشته خواهند شد.  تر  قوی 

سرمایه گذاری شخصی و خصوصی باشند!

یادداشت

درپیلطافتوملايمتدولت؛

بازار طلایی هواپیماهای دست دوم!

دیجیتال مارکتینگ

صنعت و معدن

 دکتر مهرداد فرشیدی

  نویسنده و استاد دانشگاه

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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5 شهری

»دنیای هوادار«  بررسی می کند؛

مخالفت شدید با اختصاص
 پارکینگ »پروانه« به ساختمان پلاسکو

»رحیم خستو«:

روابط عمومی در ایران در حد تبلیغات مدیران است

زباله بدهید، پول بگیرید

سخنگو و رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی 
شهر کرج گفت: روابط عمومی در ایران عملاً ماهیت اصلی 
خودش را ندارد و در حد تبلیغات مدیران و مسئولان کاهش 
پیدا کرده است و اگر در جایگاه درست خود قرار بگیرد، یکی از 

پیچیده ترین مدیریت هاست.
به گزارش »دنیای هوادار«، رحیم خستو گفت: دوام و حیات 
آن  ارتباط  و  تعامل  نوع  به  اداری و سیاسی  یک سیستم 
مجموعه با مردم بر می گردد و آن چیزی که نقش تثبیت 
کننده این ارتباط را دارد، می تواند از وظایف مهم »روابط 
به علل مختلف  عمومی« قلمداد شود، هر چند متاسفانه 
روابط عمومی در ایران ماهیت اصلی خودش را از دست داده 

است.
استاد دانشگاه و کارشناس ارتباطات افزود: روابط عمومی از 
یک سو خواسته ها و نیازهای مردم را دسته بندی کرده و 
در اختیار مدیران قرار می دهد تا به تصمیم گیری درست 
کمک کند و از دیگر سو، سیاست ها و موفقیت ها را برای 
افزایش مشروعیت سازمان به اطلاع مردم می رساند و یک 
رابطه تعاملی ایجاد می کند که باعث گردش صحیح و درستی 

کارها می شود.
از  تعدادی  گفت:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رئیس  نایب 
مدیران هرچند تلاش می کنند اما بعضاً خروجی کار آنها 
برآمده از نیازها و مطالبات مردم نیست، چرا که ارتباط چندانی 
با افکار عمومی گرفته نشده است. روابط عمومی نیاز دارد تا 
با استفاده از دانش جامعه شناسی و روان شناسی و هنر، 

ترکیبی موثر را برای ایجاد یک رابطه دوسویه فراهم آورد.

او همچنین از انتظار برخی مدیران برای تبدیل روابط عمومی 
به ابزار تبلیغی به جای عامل تعاملی و ترویجی انتقاد کرد و 
خطاب به مدیران و کارشناسان حوزه ارتباطات گفت: اکنون 
که در عصر دانش و فضای مجازی و جهانی شدن و ارتباطات 
هستیم، با برخورداری از دانش روز و بکارگیری تخصص لازم 
و آموزش های روزانه خود را به استانداردها نزدیک کنید، اگر 

یک روز از یادگیری باز بمانید، از رقبا عقب خواهید ماند.

سیستم تخلیه زباله شهر تهران با جمع آوری سطل های موجود 
در محلات به زودی تغییر می کند و سه مدل جدید برای 
تخلیه زباله، در صورت تامین بودجه، قرار است از سوی سازمان 
مدیریت پسماند شهرداری تهران اجرایی شود. در یک مدل که 
قرار است در ساختمان های تجاری مورد استفاده قرار گیرد، 
شهروندان با تحویل زباله خود، وجه نقد یا امتیاز شهروندی 

دریافت می کنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از شهرنوشت، صدرالدین 
علیپور، مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری تهران 
درباره این موضوع گفت: سطل هایی که اکنون در خیابان های 
شهر تهران برای جمع آوری زباله وجود دارد در واقع یک مدل 
منسوخ در دنیاست که هم شیرابه تولید می کند و هم سبب 
گسترش زباله گردی می شود. این طرح برای چند سال قبل 
تهران  زباله های  اکنون جوابگوی سیستم  اما  بود  مناسب 
نیست. در شرایط فعلی نیاز است که سطل ها مسئول داشته 
باشد و از خیابان به داخل ساختمان ها منتقل شود تا بتوان 
بر آن نظارت کرد، جمع آوری زباله و مخزن گذاری در سطح 
شهر یک طرح چند جانبه است که بر اساس شرایط مکانی 
از سیستم مناسب استفاده می شود. در حال حاضر سه مدل 
جدید برای جمع آوری پسماند در تهران در دستور کار قرار دارد.
او افزود: در مرحله نخست قرار است این طرح درشهرک های 
مسکونی و ساختمان های بلندمرتبه تهران شروع شود که بر 
اساس آن مخازن جمع آوری پسماند به مدیران این شهرک ها 

تحویل داده شده و به جای خیابان در داخل ساختمان های 
مسکونی نصب شود. از سوی دیگر در مسیرهای پرتردد از 
مخازن سه گانه تفکیک از مبدا استفاده می شود که اغلب 
قرار است مقابل سازمان های دولتی، ادارات و ساختمان های 
پرتردد نصب شود. همچنین طرح دیگری که در مراحل ابتدایی 
شروع است استفاده از دستگاه RVM  برای مکان های تجاری 
بوده که اکنون دو دستگاه مورد بهره برداری قرار گرفته و در 
صورت تامین بودجه ۶ دستگاه دیگر هم به زودی نصب شده 
و این طرح ادامه پیدا می کند. این دستگاه ها قرار است در 
فروشگاه های زنجیره ای مانند شهروند و میادین میوه وتره بار 
سطح شهر تهران نصب شود که مردم با تحویل زباله های خود 
به این دستگاه یا وجه نقد دریافت کرده یا امتیاز شهروندی 

بگیرند.
علیپور بیان کرد: در مجموع برای تحول در مدل جمع آوری 
پسماند در شهر تهران به صورت حدودی ۴۰۰ تا ۵۰۰ میلیارد 
تومان بودجه لازم است، اگرچه این رقم زیاد است اما باید 
توجه کرد در واقع هزینه ای قابل برگشت است چرا که از این 
طریق ارزش زباله خشک محاسبه شده و از سوی دیگر هزینه 
تامین بهداشت و حمل و نقل از چرخه جمع آوری زباله کم 
می شود که خود نوعی بازگشت سرمایه است. اکنون نیروهای 
سازمان پسماند برای جمع آوری زباله دو بار در روز در سطح 
شهر تردد می کنند که اگر این مدل های تازه اجرا شود، این 

هزینه هم از جمع آوری زباله حذف می شود.

دویست و چهاردهمین جلسه شورای شهر تهران در 
حالی برگزار شد که با اختصاص پارکینگ پروانه به 
به شدت  تهران  توسط شهرداری  ساختمان پلاسکو 

مخالفت شد.
کمیسیون  رئیس  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شهرسازی شورای شهر تهران؛ محمد سالاری در تذکری 
نسبت به مصوبه شورای عالی شهرسازی و معماری 
کشور در خصوص عدم تامین پارکینگ برای ساختمان 
پلاسکو اعتراض کرد و گفت: بر اساس مصوبه شورای 
عالی شهرسازی و معماری کشور مقرر شده است که 
اما  برای ساختمان پلاسکو ساخته نشود  پارکینگی 
متن مصوبه شورای عالی شهرسازی و معماری که در 
تاریخ 23 اردیبهشت ماه 99 به دست من رسید بسیار 

بدتر از آنچه ما اطلاع داشتیم بود.
او افزود: بر اساس مفاد طرح تفصیلی تمام پارسل ها و 
پروژه های شهر تهران مکلف به تامین پارکینگ هستند 
و قاعدتا اجرای این تکلیف با ضریب تامین پارکینگ 
بزرگ مقیاس  و  پروژه های جاذب سفر  برای  بیشتر 
ضرورت بیشتری دارد. پس از حادثه ساختمان پلاسکو 
و تخریب این بنا قرار شد تمام سازمان ها، نهادها و 
شهرداری و شورای شهر به احداث ساختمان جدید 
کمک کنند و در این راستا اهتمام مدیریت شهری، 
شورای عالی شهرسازی و معماری کشور و هم مالک 
بر  مبتنی  باید  است  مستضعفان  بنیاد  که  پروژه 
اجرای ساختمانی با رعایت تمام استانداردها اعم از 
استانداردهای مربوط به سازه، تاسیسات، نما، معماری 
و سیستم های  اطفای حریق  و  اعلام  به خصوص 

ایمنی و پارکینگ باشد.
شورای  که  است  تعجب  جای  اکنون  داد:  ادامه  او 
عالی شهرسازی و معماری کشور خود را در حد مشاور 
کارفرما تنزل داده و همه ظرفیت خود را برای عدم 
تامین ساختمان جدید پلاسکو به کار گرفته و در بند 
2 مصوبه خود آورده است که نظر به تخریب قهری 
ساختمان پلاسکو و لزوم تصویب حقوق مکتسبه و 
ضرورت تامین پارکینگ در یک طرف و عدم امکان 
در  تفصیلی  طرح  ضوابط  مطابق  پارکینگ  تامین 
ساختمان جدید الاحداث و نیز عدم امکان استفاده 
از فضای باز مجاور که آن هم متعلق به بنیاد است 
میراثی  ممنوعیت های  و  اراضی  ملی  ثبت  بنابر 
همسو  و  فرهنگی  میراث  وزارت  توسط  شده  وضع 
در  خودرو  حضور  کنترل  و  کاهش  سیاست های  با 
بافت مرکزی شهر تهران مقرر می شود پارکینگ مورد 
توافق بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی و شهرداری 

تهران موسوم به »پروانه« توسط بنیاد مقاوم سازی 
و به عنوان پارکینگ مورد نیاز ساختمان پلاسکو مورد 

استفاده قرار گیرد.

در حال حاضر پارکینگ پروانه بیش از ظرفیت، 
استفاده می شود

سالاری تاکید کرد: در این مصوبه مجموعه ای از دلایل 
بیان شده است. شورای  پارکینگ  برای عدم تامین 
عالی شهرسازی و معماری کشور این حق را ندارد که 
بدون مجوز شورای شهر، شهرداری را مکلف کند طی 
تفاهم با بنیاد ، پارکینگ متعلق به شهرداری تهران را 
به ساختمان پلاسکو اختصاص دهد. ساختمان پروانه 
خود دارای سه طبقه و حدود 350 واحد تجاری است 
و پارکینگ آن برای حدود 350 واحد تامین شده است 
که اکنون حتی بیش از ظرفیت آن نیز مورد استفاده 
خودرو قرار می گیرد، بنابراین یک پارکینگ اضافه هم 
در آنجا وجود ندارد که به پلاسکو با حدود 600 واحد 

تجاری اختصاص پیدا کند.
با  تهران  شهر  شورای  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
اشاره به بازدید خود به همراه شهردار منطقه 12 از این 
محدوده گفت: زمین موسوم به »اکبر« در مجاورت 
پلاسکو که متعلق به بنیاد و اکنون نیز به عنوان کارگاه 
همین ساختمان در حال استفاده است مساحت قابل 
توجهی دارد که می تواند با توجه به محدودیت های 
برای  طبقه  سه  در  حداقل  ژاندارک  مدرسه  میراثی 
پارکینگ ساخته شود. ضمن اینکه فضای زیرسطحی 
ملک مجاور قابلیت تامین پارکینگ های ساختمان 

پلاسکو را دارد.
سالاری خطاب به اعضای شورای شهر تهران گفت: 
را  نامه ای مخالفت رسمی خود  تقاضا دارم که طی 
بالا به پایین شورای عالی  از  با این مصوبه و نگاه 
شهرسازی و معماری اعلام کنید. چرا که شورای عالی 
شهرسازی فاقد چنین اختیاری است که بخواهد جای 
شورای شهر تصمیم بگیرد و شهرداری تهران نیز حقی 
ندارد که پارکینگ متعلق به شهرداری را به ساختمان 

دیگری اختصاص دهد.
عالی  شورای  در  مصوبات  متاسفانه  کرد:   تاکید  او 
شهرسازی و معماری کشور بدون رای گیری بندها 
و بر اساس جمع بندی هیاتی به تصویب می رسند 
که قابلیت تغییر هم دارد. لذا مراتب اعتراض خود به 
شهرداری تهران و شورای عالی شهرسازی و معماری 
از  شهر  شورای  رئیس  دارم  تقاضا  و  می کنم  اعلام 

حقوق شهرداری دفاع کند.

مدیریت شهریگزارش
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اهدایعضو،اهدایزندگی
در حال حاضر  ما  در کشور 
لیست  در  بیمار  هزار  سی 
انتظار پیوند اعضا هستند که 
روزانه ده نفر از آن ها به  علت 
نرسیدن عضو پیوندی فوت 
دوازده  روز  هر  و  می کنند 
لیست  این  وارد  دیگر  نفر 

می شوند.
 منبع اصلی تهیه اعضای پیوندی، افرادی هستد که بر اثر 

مرگ مغزی  از دنیا می روند.
مرگ مغزی حالت نادری از مرگ است که در آن با وجود 
فوت بیمار، برخی اعضای او تا مدت کوتاهی به کمک 
سرم ها، داروها و دستگاه تنفس مصنوعی، به حیات خود 

ادامه می دهند و قابلیت پیوند دارند.
اعضای حیات بخش هر فرد مرگ مغزی می تواند جان یک 
تا هشت بیمار نیازمند به عمل پیوند را از مرگ حتمی 
نجات دهد و بافت هایش می تواند تا پنجاه و سه  بیمار 

را از معلولیت برهاند.
در ایران، سالانه شش الی هشت هزار مورد فوت ناشی از 
مرگ مغزی بر اثر حوادث مختلف رخ می دهد که نیمی از 
آن ها قابلیت اهدای عضو دارند. ولی متاسفانه فقط بیست 

و پنج درصد از این تعداد به اهدا می رسد.
در هفتاد و پنج درصد موارد اعضای فرد به جای نجات 
جان سایر انسانها به دلیل مخالفت خانواده متوفیان به زیر 
خاک  می رود. در حالیکه می تواند به هزاران نفر زندگی 

دوباره ببخشد.
 www.ehda.ir همه ما می توانیم با ثبت نام در وب سایت 
در ترویج فرهنگ اهدای عضو و نجات جان دیگران سهیم 

باشیم.
واحد فراهم آوری اعضا و نسوج پیوندی دانشگاه علوم 

پزشکی شهید بهشتی 

یادداشت

مجمع انتخابات هیات گلف استان البرز در سالن جلسات 
اداره کل ورزش و جوانان استان البرز برگزار شد.

به گزارش »دنیای هوادار« در این مجمع که به ریاست دکتر 
»حمید عزیزی« ریاست فدراسیون گلف جمهوری اسلامی، 
مدیرکل ورزش و جوانان استان، ورزشکاران و نمایندگان 
داوران و ورزشکاران این هیات، نمایندگان هیات گلف در 
شهرستان ها و دیگر مسئولان برگزار شد »رضا عباس زاده« با 
اکثریت قاطع به عنوان رئیس هیات گلف البرز انتخاب شد.
دکتر »حمید عزیزی« رئیس فدراسیون گلف جمهوری 
اسلامی در این مجمع ضمن بیان پتانسیل های این رشته 
در کشورمان و استان البرز گفت: بسیار خوشحالم که امروز 
تکلیف هیات گلف البرز معلوم  شد و رضا عباس زاده به 
عنوان رئیس این هیات انتخاب شد؛ چرا که چشم انداز 

خوبی از ظرفیت ها و توانایی ایشان داریم.
وی ابراز امیدواری کرد: امیدوارم رئیس جدید این هیات 
از ظرفیت دستگاه ها درکنار بخش خصوصی چشم انداز 

خوبی برای این ورزش رقم  بزند.
عزیزی بیان کرد: در پایتخت نگاه خوبی به البرز وجود دارد 
و به دلایل قرابت و نزدیکی به تهران، ظرفیت های قومی و 
صنایع البرز و... می تواند اتفاقات خوبی برای ورزش کشور 

رقم بخورد.
وی اظهار کرد: خوشبختانه با حضور مدیرکل و توانایی 
هایش می دانیم بر روی هر رشته ای تمرکز کنند فرصت 

های خوبی به دست خواهد آمد.
وی ضمن تشکر از علیدوستی رئیس سابق این هیات بیان 
کرد: فدراسیون گلف دارای چهار رشته است که همه آن ها 
رشته های بین المللی هستند و هیات های استان ها 
باید چهار رشته را فعال کنند و فراموش نکنیم  که اصلی 
ترین رشته ما گلف است و موفقیت های دیگر رشته ها 
زمانی پذیرفته است که در گلف هم فعالیت درخور توجهی 

داشته باشند.
این مسئول تصریح کرد: گلف با وجود۶۰۰ سال تولدش در 
دنیا، ورزشی نو محسوب شده که در در عین حال مدرن 

محسوب می شود.
رئیس فدراسیون گلف کشور همچنین با بیان این مهم 
که گلف اسلامی ترین رشته است و هیچ محدودیتی برای 
فعالانش وجود ندارد و همه در کنار هم می توانند  ورزش 
کنند، ادامه داد: این رشته )گلف( علاوه بر تندرستی، روان 
درستی خانواده را تامین خواهد کرد. در کنار ارزانی این 
رشته می توانیم این رشته را ارزشی و اسلامی ترین رشته 
بنامیم. کدام  رشته ورزشی را سراغ دارید با سه میلیون 
تومان سی سال افراد خانواده بتوانند در کنار هم آن را بازی 

کنند؟
این مسئول گفت: برخی رشته ها از اموال عمومی ارتزاق 
می کنند و اگر با رشته ای چون گلف مقایسه کنیم می 
ندارد؛  فوتبال  تماشاچی هم مثل  و  بینیم که حمایت 
بنابراین تلاش کردیم مشکلات گلفی که حمایت مالی و 
رسانه ای نداشته را حل کنیم و به سمت دیده شدن آِن 
هدایت کنیم و در این مسیر به سمت پخش در رسانه 

ها رفتیم و برگزاری جام رسانه ها از جمله این دستاوردها 
بود تا توجهات عموم را جلب کنیم که با توجه به موارد 
بالا زحمت هیات گلف صدچندان هیات های دیگر است. 
فدراسیون هر کاری کند اگر حمایت و حضور هیات ها و 

ورزشکاران  را نداشته باشد فایده ای ندارد.
دکتر عزیزی اظهار کرد: قطعا هیات ها صف اول فعالیت 
فدراسیون ها هستند که امیدوارم بتوانیم خانواده کوچک 
گلف را به خانواده ای بزرگ و ظرفیت های بالفعل را به 

بالقوه ارتقا دهیم.
این مسئول در پایان بیان کرد: ما آمادگی ارائه میزبانی به 

البرز در رشته گلف را داریم.
»امیر غفرانی« مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز نیز در 
ان مجمع با بیان این که اعضای هیات گلف استان قطعا 
باید برای این ورزش وقت بگدارند و از منابع مالی دستگاه 
ها استفاده کنند گفت: حدود ۸۰ مجمع را در استان تاکنون 
برگزار کرده ایم و خوشبختانه افرادی عهده دار آن شدند که 
سبب شد در پی آن شاهد کسب مدال های بسیاری توسط 

ورزشکارانمان باشیم.
غفرانی ادامه داد: البرز مسابقه ای را تا کنون میزبان نبوده 
که امیدوارم  با تلاش و ارتباطات دکتر »رضا عباس زاده« 
مایل  شخصا  شود.  برداشته  جهت  این  در  گام  مهمی 
هستیم این رشته در استان ارتقاء یابد و با بررسی ظرفیت 

ها روزهای خوبی برای این ورزش رقم بخورد.
اعضای  همه  دارم  درخواست  کرد:  تصریح  مسئول  این 
مجمع در کنار رئیس هیات باشند؛ چرا که این رشته در 

حال پا گرفتن است.
مدیرکل ورزش و جوانان استان اظهار کرد: پویا شدن هر 
هیات سبب پویا شدن عوامل و بسیاری از مجموعه ها 
نیز خواهد شد و آن رشته نیز در ادامه شناسانده خواهد 
شد. ما مسابقات فریزبی برگزار کردیم و  آن قدر پوشش 
خبری خوبی روی این مسابقه شده بود که خود شبکه سه 
پخشش کرد؛ چرا که ما هیچ گاه مسابقه پخش زنده این 

ورزش را  نداشته ایم.
غفرانی با بیان این که گلف یکی از پُر طرفدارترین و پُر 
کنندگان  برگزار  و  ورزشکاران  برای  ها  رشته  درآمدترین 
آن است، گفت: بنده از این هیات پشتیبانی می کنم و 
امیدوارم  در سال ۹۹ شاهد رویدادهای خوبی در این رشته 

باشیم  ومیزبانی مسابقات گلف را در استان داشته باشیم.

عباس زاده: هیات گلف در مظلومیت خاصی به سر می برد

»رضا عباس زاده« رئیس هیات گلف استان البرز نیز در 
این مراسم اظهار کرد: برای ادامه این مسیر علاوه بر گام 
نخستین طول راه نیز مهم است و گام اول ما در این راستا 
همین امروز است که می توان با درایت و همراهی اعضای 
مجمع، فدراسیون، اداره کل و اعضای هیات و ورزشکاران 
این هیات که در کنار هم قرار گرفته اند مسیر را بهتر 

بپیماییم. 
وی ادامه داد: هیات گلف در مظلومیت خاصی به سر می 
برد و با یک میلیارد و دویست میلیون تومان برای کل 

فدراسیون این وضعیت خودش دغدغه ای است!
این مسئول ضمن اعلام برنامه های آتی این هیات و چشم 
اندازهایی که برای هیات گلف ترسیم شده خبر داد: در تلاش 

و برنامه ریزی برای برگزاری دو مسابقه در استان هستیم.
عباس زاده بیان کرد: از همه می خواهم این فرزند متولد 
شده در گلف در البرز را دستش را بگیریم  و با توجه به 
نزدیکی با تهران در جام رسانه ای و...کمک کنیم روزهای 

پرباری برای گلف در سطح استان و کشورمان رقم بخورد.
تلاش  کرد:  عنوان  پایان  در  استان  گلف  هیات  رئیس 
خواهیم کرد گلف را به سطح پارک ها و فضاهای فرهنگی 
در سطح شهرمان ببریم و از پتانسیل های استان در این 
خصوص بشترین بهره برداری را داشته باشیم و در کنارش 
فضاهای جدیدی برای این ورزش مفرح و ارزشمند مهیا 

کنیم.

اختصاصی

»دنیای هوادار« از مجمع انتخاباتی گلف استان البرز گزارش می دهد؛

هیات ها صف اول فعالیت  های فدراسیون هستند
عباس زاده: هیات گلف در مظلومیت خاصی به سر می برد

بر  علاوه  )گلف(  رشته  این 
تندرستی، روان درستی خانواده را 
تامین خواهد کرد. در کنار ارزانی این 
رشته می توانیم این رشته را ارزشی و 

اسلامی ترین رشته بنامیم.

فعالیت  اول  صف  ها  هیات  قطعا 
امیدوارم  هستند که  ها  فدراسیون 
بتوانیم خانواده کوچک گلف را به 
های  ظرفیت  و  بزرگ  ای  خانواده 

بالفعل را به بالقوه ارتقا دهیم.

مرگ مغزی حالت نادری از مرگ 
است که در آن با وجود فوت بیمار، 
برخی اعضای او تا مدت کوتاهی 
به کمک سرم ها، داروها و دستگاه 
خود  حیات  به  مصنوعی،  تنفس 
پیوند  قابلیت  و  می دهند  ادامه 

دارند.

مرضیه سیفی

  سفیر اهدای عضو
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برخیازافرادبهدنبالايجادالتهاب
وبرهمزدنآرامشهندبالهستند

»هندبال« با ظرفیت بالایی 
امکان  دارای  دارد  که 
و  آسیا  در  افتخارآفرینی 
درخشش در میادین جهانی 
برنامه  نیازمند  که  بوده 
ریزی، حمایت همه جانبه 
تلاش  و  هندبال  خانواده 
باشد  می  روزی  شبانه 
سایه  در  ها  این  همه  که 
آرامش، دوری از التهاب، اتحاد خانواده هندبال و ثبات 

به دست می آید.
در فدراسیون اخیر با تلاش ها و برنامه ریزی دکتر پاکدل 
حرکت به سمت یکدلی، مشارکت همگانی، آرامش و ثبات 
به نحو مطلوبی در حال انجام می باشد که این ها به 
حرکت مثبت فدراسیون برای اجرایی شدن برنامه ها کمک 
شایانی می نماید. اما به نظر می رسد بعضی ها با سیاه 
نمایی و ایجاد شبهه مسائل را در قالب انتقاد و نقد به 
صورت وارونه جلوه داده و تلاش در تشویش اذهان دارند.

این دوستان از همه چیز انتقاد می کنند و سعی می کنند 
نظرات خود را در قالب کارشناس هندبال جلوه دهند و در 
عین حال به اهالی هندبال توهین می نمایند. این افراد در 
جایی عنوان می کنند که نیاز به کرسی های آسیایی داریم 
و در جای دیگر علنا می گویند صاحبان کرسی به دنبال 
منفعت خود هستند و آن ها را منفعت طلب جلوه می 
دهند و در قسمتی دیگر عنوان می کنند که انتصابات در 

فدراسیون هندبال به خاطر جلب رضایت منتقدین است.
اول باید به این دوستان گفت که اگر بنا بر دادن مسئولیت 
به منتقدین برای جلب رضایت بود پس باید در درجه اول 
به خود این دوستان که هدفمند بر علیه فدراسیون و اهالی 
هندبال مطلب می گویند مسئولیت داده شود و در درجه 
دوم بیان این مطلب به این معناست که انتخاب این نفرات 
در مسئولیت ها و کادر فنی تیم های ملی مختلف بر اساس 
شایستگی نیست و علنا شایستگی نفرات انتخاب شده را 
زیر سوال می برند و این توهین مستقیم به اهالی هندبال 
نیست وقتی  قرار  این دوستان گفت که  به  باید  است. 
شما مسئولیت ندارید و نمی خواهید کمک کنید بقیه را 

مصلحتی و فاقد شایستگی جلوه دهید!
اگر شما نیستید، نباید تلاش های همه خانواده هندبال را 
که در سایه همدلی و آرامش در حال انجام می باشد کاملا 

نفی کرده و همه چیز را سیاه جلوه دهید.
این دوستان عادت کرده اند که فقط انتقاد کنند؛ مثلا 
در خصوص هندبال ساحلی گفته اند که هندبال ساحلی 
محدود به افراد خاصی است و آن ها اجاره ورود به دیگران 
را نمی دهند و وقتی که نفرات جدیدی از نقاط مختلف 
کشور در حوزه هندبال ساحلی مسئولیت می گیرند باز 
هم انتقاد سیاه نموده و می گویند انتخاب این نفرات 
فقط برای جلب رضایت است و یا با کم ارزش نشان دادن 
ایجاد  مسئولیت نفرات جدید سعی در تفرقه افکنی و 

دلسردی می نمایند.
در  ثبات  و  آرامش  تحمل  بعضی  که  رسد  می  نظر  به 
هندبال را ندارند و تلاش می کنند با ایجاد التهاب و بی 

ثباتی برای خود منافع ایجاد کنند.
به این دوستان می گوییم چقدر خوب است که به جامعه 
هندبال فکر کنید نه به منافع خودتان به هر حال خانواده 

هندبال بسیار آگاه بوده و شناخت خوبی از افراد دارد.
شخصا به عنوان عضو کوچکی از جامعه بزرگ هندبال از 
همه می خواهم فارغ از هر نگاه و نظری تلاش کنیم که 
این آرامش و ثبات پا برجا مانده وکمک کنیم تا هندبال 
به جایگاه واقعی خود برسد و توانایی دیدن نکات مثبت و 

کارهای خوب انجام پذیرفته شده را داشته باشیم.

دیدگاه

ضرب المثلی است قدیمی برجای مانده از گذشته های 
بیکار  این مضمون که سلمانی جماعت وقتی  با  دور 
شوند، سر همدیگر را می تراشند. حکایت این روزهای 
فدراسیون کشتی مصداقی است روشن برای این مثال 
به  فعالیت های ورزشی  ایامی که  در  فارسی.  شیرین 
جهت یکه تازی ویروس کرونا تعطیل شد، دوستان به 
جهت خالی نبودن عریضه طرح های مختلف را به روی 
کاغذ آوردند که صرف نظر از چگونگی عمل و اجرا، حاشیه 
های ریز و درشتی را به همراه داشت که علاقه مندان به 
ورزش اول، کم وبیش در جریان این حواشی قرار دارند. 
از اهالی رسانه خصوصا آنان که کسوت  در این میان 
کشتی نویسی بر تن کرده اند انتظار می رفت در خصوص 
ضمانت اجرایی طرح مذکور و کم و کیف آن مواردی 
را بیان کنند. با این وجود گویا برخی از دوستان، جای 
پرداختن به این مهم و ذکر سود و زیان طرح مذکور، 
فرصتی یافته اند تا به مقتضای شرایط در منقبت و یا 
داد  افراد  گرامیداشت  در  آن  از  البته بیش  و  نکوهش 
سخن سر دهند. این عزیزان بزرگوار بی توجه به رسالت 
قلم و جایگاه خویش  طرح های فدراسیون را دستمایه 

قرار داده اند تا به این وسیله، گریزی به مدح ممدوح زده 
باشند و به اصطلاح با یک تیر دونشان را هدف بگیرند. 
دریغ و درد وقتی هیچ نظارتی در کار نباشد و متولی 
امر، جماعت خبرنگار )خبرنگار به معنی واقعی کلمه با 
تمام فاکتورهای مترتب برآن( را بهایی ندهد آنگاه هر 
تازه از راه رسیده ای در میدان خالی از رقیب کباده کش 
میدان خواهد شد. خبرنگار و اهل رسانه اگر بر موقعیت و 
جایگاه خویش اشراف داشته باشد در هر محفلی شرکت 
نمی کند و از هر در و پنجره ای وارد نمی شود. البته که 
صاحبان فراست و درایت این رشته استحقاق آن را دارند 
تا به ضرورت، در جایی که لازم است ورود پیدا کنند و 
زانو به زانوی مسئولان، طرح و ایده خود را ارائه کنند بی 
آنکه گفتار و کردارشان رنگ و ریا گرفته باشد. نشست 

هایی که در آن یک نفر گوینده باشد و دیگران مستمع، 
کدامین درد را دوا خواهد کرد و چه گره از کار فروبسته 

ای خواهد گشود؟  
اگر گفته می شود در عرصه کشتی پشتوانه سازی لازم 
صورت نگرفته ایضا باید تاکید کنیم در میان ما خبرنگاران 
و کارشناسان نیز پشتوانه سازی صورت نگرفته است. با 
نگاهی به گذشته و حضور بزرگان صاحب قلمی چون 
مرحومان بهمنش، لطیف، حصاری، رویین پور، احمدپور، 
ذهن  به  مقدر  پرسش  این  اختیار  بی  و...  عبدالملکی 
متبادر می شود که جای آن رفتگان را چه کسانی گرفته 
اند و آیا این مدعیان که داعیه جانشینی دارند در حد و 
اندازه های آن بزرگواران قرار دارند؟ انصاف بدهیم کدام 
یک از ما یارای برابری با آن نسل طلایی را داریم که نان در 
خون دیده می زدند تا مبادا نان به نرخ روز خورده باشند!

برای چند  خودزنی است که گفته شود صاحب هنری 
صباح بیشتر ماندن در عرصه خبرنگاری به راحتی آب 
خوردن ممدوح پیشین را چنان به باد نقد می گیرد که 
گویی اصلا میان آن دو انس و الفتی وجود نداشته است! 
کار به جایی رسیده که برخی، به جای نقد عملکرد دست 
اندرکاران، از هر فرصتی برای مدح آنان که هیچ بلکه در 
کاش  کنند.  نمی  فروگذار  چندم  درجه  کارگزاران  رثای 
این کمیته رسانه های فدراسیون ها به جای وعده سفر 

به دوستان و نشست های بی حاصل دیگر، چند واحد 
درس ادبیات و تاریخ برای من خبرنگار ارائه می کرد تا با 
خواندن متون قدیم و جدید، چگونگی دستورمند نوشتن 
و املا و انشا صحیح را بیاموزم.  از تاریخ بیهقی رسم 
امانتداری در نوشتن و نقل واقعیت ها را می آموختم. 
از حافظ نقد، از فردوسی فخامت کلام، از سعدی اندرز 
گویی، از عبید زاکانی طنز، از دکتر زرین کوب و اساتید 
معاصر دیگر، چگونگی نگارش فرا می گرفتم. اطمینان 
دارم آنکه قصه زندگی حکیم ناصرخسرو را خوانده باشد 
هرگز روا نخواهد داشت به سخنی یا وعده ای، این سو 

و آن سو شود.
به راستی ما را چه می شود که به هر گوشه چشمی 
سر از فدراسیون در می آوریم و با هر کرشمه ای فریفته 
می شویم. رفیق شفیقی که مدام در نکوهش و مذمت 
فلان و بهمان داد سخن سر می داد و برای ادعای خود 
هزار دلیل و برهان می آورد به لطیفه ای، دل و دین از 
دست داده و یکباره هوادار سینه چاک او می شود! پس 
استقلال رای و نمایندگی افکار عمومی که ادعای آن را 

داری چه می شود؟
این مختصر را در نقد خود گفتیم تا بدانند و بدانیم جایگاه 
دیروز و امروز کارشناسان و خبرنگاران کجاست و اوضاع 
اکنون به چه حال است. اگر همت و حمیتی در کار بود 
و ید واحدی در میان، اجرای تخصصی ترین برنامه رسانه 
ملی را به غیر از کارشناس کشتی نمی دادند و امکان نقد 
در برنامه های تخصصی دیگر فراهم می شد. حال شما به 
من بگویید وظیفه کمیته رسانه چیست و کجا باید ورود 
کند و از حق کارشناسان و موجودیت خود دفاع کند؟ به 
کدامین بها می توان پای بر این همه گذاشت و در مدح 

و منقبت فلان کس سینه سپرکرد؟

اختصاصی

»دنیایهوادار«بررسیمیکند؛

جایگاه رسانه و مقام نقد کجاست؟

ضرب المثلی است قدیمی برجای 
این  با  دور  های  گذشته  از  مانده 
جماعت  سلمانی  که  مضمون 
را  همدیگر  سر  شوند،  بیکار  وقتی 
روزهای  این  حکایت  تراشند.  می 
است  مصداقی  کشتی  فدراسیون 
روشن برای این مثال شیرین فارسی.

خبرنگار و اهل رسانه اگر بر موقعیت 
و جایگاه خویش اشراف داشته باشد 
در هر محفلی شرکت نمی کند و از 
شود.  نمی  وارد  ای  پنجره  و  در  هر 
درایت  و  فراست  صاحبان  البته که 
این رشته استحقاق آن را دارند تا به 
ضرورت، در جایی که لازم است ورود 
پیدا کنند و زانو به زانوی مسئولان، 

طرح و ایده خود را ارائه کنند

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار

با  گفت:  وزنه برداری  فدراسیون  زنان  رئیس  نایب 
توجه به صدور مجوز برای آغاز تمرینات رشته های 
انفرادی همچون وزنه برداری اما هنوز زمان برگزاری 
با  وجود  این  با  نیست  مشخص  ملی  تیم  اردوی 

پیگیر تمرینات ملی پوشان در استان ها هستیم.
»بهار  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
بهرامی« روز گذشته اظهار داشت: اکنون باشگاه ها 
از خود وزارتخانه  باید  بدلیل کرونا بسته هستد و 
برای باز شدن آن ابلاغیه ای برسد. با توجه به اینکه 

اردوی تیم ملی اینک برگزار نمی شود اما زنان ما در 
استانها  با  امروز  استان ها در حال تمرین هستند. 
تماس می گیریم تا از وضعیت تمرینات وزنه  برداران 

مطلع شویم.
وی افزود: گرچه وزنه برداری رشته ای انفرادی است 
مشخص  تهران  در  آنان  اردوی  برگزاری  هنوز  اما 
نیست. زیرا چه در بخش مردان و نیز زنان پنج نفر 
و ۱۰ نفر به اردو بیایند باید در سالن تمرین به دلیل 
محدویت جا، سرمربی تنها ۲ وزنه بردار را تمرین دهد 

و برای او سخت خواهد بود تا در چهار مرحله یا 
بیشتر به تمرین با وزنه برداران بپردازد.

نایب رئیس فدراسیون وزنه برداری ادامه داد: حتی 
اگر الان اردویی هم برگزار شود وزنه بردارانی که با 
اتوبوس یا هواپیما از استان باید به تهران بیایند 
بدلیل کرونا شرایط سختی خواهند داشت. آنان باید 
آنان  برای  باید  دیگر  از سوی  و  باشند  در خوابگاه 
غذا نیز تهیه شود که با این وضعیت فعلا شرایط 

برگزاری اردو امکان پذیر نیست.

»نايبرئیسزنانفدراسیونوزنهبرداری«:

پیگیر تمرینات ملی پوشان در استان ها هستیم

بانوان

حسن پروانه

  رئیس انجمن پایش 
و ترویج ورزش هندبال
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یار دوازدهم جایي در مجمع ندارد؛
اساسنامهجديدفوتبالبوي

بهاروندميدهد؟!
دوره  ساختگي  اساسنامه 
انتقالي فدراسيون فوتبال كه 
فاقد مصوبات مبادي ذيصلاح 
همين  به  و   )!( بود  داخلي 
دليل ايرادات زيادي متوجه آن 
بود، چند روز پيش و پس از 
نظرسنجي از برخي از اعضاي 
مجمع، در جمع هيات رئيسه 

فدراسيون فوتبال مورد بررسي و تصويب قرار گرفت!
اينكه فدراسيون فوتبال متاثر از حضور حاج مهدي محمدنبي 
به آرامش رسيده تا در فضاي كاملا كارشناسي و با تغييرات 
اساسي در اساسنامه فوتبال اصلاحات بنيادي را در امر توسعه 
پايدار فوتبال رقم بزند، البته كه موجب مباهات است اما 
شنيده ها حاكي از آن است که رويكرد حاكم بر اساسنامه 
جديد فدراسيون فوتبال كمي تا قسمتي حال و هواي طالقاني، 
عضو هيات رئيسه را به خود گرفته و بوي بهاروند، سرپرست 

فدراسيون فوتبال را مي دهد!؟
اين مقال به موضوع نمايندگان 50  اين نيست در  قصدم 
آزادگان   جام  اول  دسته  ليگ  در  هاي حاضر  تيم  درصدي 
بپردازم كه بحث مفصلي را طلب مي كند! اما اين پرسش 
مطرح است كه در يك نهاد عمومي غير دولتي، آن هم فوتبال 
كه »مردم« سرمايه اصلي آن به شمار مي روند، چه سهمي در 
مجمع فدراسيون فوتبال دارند؟ و همچنين اصحاب رسانه كه 

روي نيكمت همه ي تيم ها حضورشان الزامي است؟
نيستند؟ چرا  تيم ملي  دوازدهم  يار  فوتبال  مگر طرفداران 
سهمي در تصميم گيري فوتبال ندارند؟ قبول كه همه 80 
ميليون جمعيت فوتبالدوست ايران را نمي توان در عضويت 
غيردولتي  عمومي  نهاد  در  وقتي  اما   )!( داد  قرار  مجمع 
فدراسيون فوتبال،NGO هايي نظير اتحاديه باشگاه ها، كانون 
مربيان و البته بازيكنان و داوران در عضويت مجمع قراردارند، 
چرا جمعيت هواداران نبايد در مجمع صاحب راي باشد؟ مگر 
اين جمعيت مورد تاييد وزارت كشور نيست؟ مگر در سال هاي 
اخير خدمات چشمگيري در برگزاري مسابقات فوتبال نداشته؟
علت اينكه هيات رئیسه مهم ترين اركان فوتبال را از حضور در 
مجمع منع كرده شايد يك دليلش ريشه در مهندسي انتخابات 
داشته باشد كه ترديد نيست در مراحل تصويب خواهي چه در 
مجلس شوراي اسلامي و چه قبل از ورود به جلسات هيات 
دولت مورد ايراد واقع خواهد شد! بنابراين شايسته است تا قبل 
اينكه اين اساسنامه هم در مسير اساسنامه قبلي قرار گيرد و 
به انحراف برود در همين بدو امر جامع و مانع تدوين گردد و 

كمترين ايرادي متوجه آن باشد.
آقاي نبي! اساسنامه فوتبال را از حال و هواي طالقاني و رنگ 

و لعاب بهاروند پاك كن...

قلندر

مشاور سابق وزیر ورزش و جوانان گفت:»در دولت تدبیر 
با انتصاب افراد غیر  و امید در وزارت ورزش و جوانان، 
مرتبط خارج از وزارتخانه به  عنوان مشاور امور ایثارگران، 
شأن و منزلت این قشر معظم را خدشه دار و مورد تعرض 

قرار دادند.«
تا ۱۳۹۰  سال ۱۳۸۸  از  که  تقی حسن زاده  محمد  دکتر 
مشاور وزیر در امور ایثارگران وزارت ورزش و جوانان بود در 
گفت و گو با همکار ما درباره وضعیت و جایگاه ایثارگران 
نظام  اینکه  وجود  گفت:»با  جوانان  و  ورزش  وزارت  در 
جمهوری اسلامی با عنایت به ایثار و فداکاری خانواده 
معظم شهیدان جانبازان آزادگان رزمندگان حمایت ها و 
رهنمود های بنیان گذار جمهوری اسلامی امام خمینی)ره( 
و رهبر معظم انقلاب با تدوین و تصویب سیاست های 
کلی نظام و قوانین خاص جایگاه ارزشمندی برای ایثارگران 
تبیین شده اما متأسفانه از زمان روی کار آمدن دولت تدبیر 
با انتصاب افراد غیر  و امید در وزارت ورزش و جوانان، 
مرتبط خارج از وزارتخانه به عنوان مشاور امور ایثارگران در 
وزارت ورزش و جوانان، به جای رسیدگی و خدمت رسانی 
فرهنگ  ترویج  و  ایثارگران  خانواده های  به  منت  بدون 
ایثار و شهادت با اهداف سیاسی و جناحی و بی توجهی 
و بی حرمتی جایگاه و شأن و منزلت این قشر معظم را 
مدت  در  ایثارگران  دادند.  قرار  تعرض  مورد  و  خدشه دار 
و سکوت همه  با صبر  روحانی  آقای  دولت  هفت سال 

بی حرمتی ها و بداخلاقی ها را تحمل کردند.«
وی گفت:»وضعیت ایثارگران در این وزارتخانه به گونه ای 
است که از جایگاه آن ها استفاده های سیاسی و تبلیغاتی 
می شود و در رأس امور، وزیر ورزش و جوانان است که 
شأن جامعه ایثارگران را حفظ نکرده است. در شرایط فعلی 
موج نارضایتی جامعه ایثارگران از وضع موجود و نحوه 
وزارتخانه وجود  برخوردهای غیرارزشی مسئولان  و  رفتار 
دارد که با بهره برداری های سیاسی و تبلیغاتی از جایگاه 
این قشر معظم باعث بی حرمتی و رعایت نکردن منزلت 
آن ها شده است. زمانی که به این رفتارها اعتراضی صورت 
می گیرد افراد از جامعه ایثارگر  تحت فشار قرار می گیرند و 
حق وحقوق آن ها تضیع می  شود، سِمت های مدیریتی از 
آن ها گرفته می شود، با فشار آنان را بازنشسته می کنند. 
متاسفانه از ایثارگران که تجربه و تخصص دارند در جایگاه 

مدیریتی وزارت خانه استفاده نمی شود.«
ایثارگران  امور  در  جوانان  و  ورزش  وزیر  سابق  مشاور 
گفت:»این در حالی است که در قوانین و سیاست های کلی 
ابلاغ شده توسط مقام معظم رهبری در نظام جمهوری 
اسلامی بارها تأکید شده که به این قشر اهمیت بدهند، 
نهادهای مسئول و دستگاه های اجرایی مکلف به رعایت 
جامعه  هستند.  ایثارگران  برای  خاص  قوانین  اجرای  و 
ایثارگر باید در عرصه های خدمتی و مدیریتی کشور حضور 
اتفاق  این  ورزش  وزارت  در  اما  باشند  داشته  چشمگیر 
نمی افتد. ایثارگران به دنبال پست و مقام نیستند. جایگاه 
آن ها در جامعه تدوین شده اما در بدنه این وزارتخانه به 

کار گرفته نمی شوند.«
حسن زاده تأکید کرد:»در حالی که در بین ایثارگران شاغل 
با  دکتری  تحصیلی  مدرک  دارای  افراد  ورزش  وزارت  در 
سابقه مدیریتی در سطح عالی جانباز آزاده و فرزند شهید 
هستند اما مورد بی مهری قرار گرفته و از توان و تخصص 
آنان استفاده نمی شود. آنان را به حاشیه برده اند و افراد 
غیرمتخصص و ناکارآمد را از دیگر دستگاه به عنوان مدیر بکار 
گرفته اند. در سال های اخیر ابتدا محمد خرم که هیچ گونه 
سابقه ایثارگری نداشت و از جامعه ایثارگران نبود، به عنوان 
مشاور وزیر در وزارت ورزش و جوانان منصوب شد. به 
علت عملکرد ضعیف و بهره برداری سیاسی و تبلیغاتی با 
اعتراض ایثارگران کنار گذاشته شد تا فردی از بین جامعه 
ایثارگران روی کار بیاید و مسئولیت را برعهده بگیرد. اما 
وزیر ورزش و جوانان، قاسم قاسمی را که بازنشسته نیروی 
جوانان  و  ورزش  وزارتخانه  به  ارتباطی  و  بوده  انتظامی 
نداشت  به عنوان مشاور ایثارگران منصوب کرد. قاسمی 
که بازنشسته نیروی انتظامی است به فرهنگ سازمانی و 
انسانی وزارت ورزش آشنایی ندارد متأسفانه با رفتارهای 

را  این جایگاه  نظامی گری  اشراف گرایانه و غیرمعقول و 
تصاحب کرد و در این مدت نه تنها شأن و منزلت جامعه 
ایثارگران وزارت ورزش و جوانان را رعایت نکرد بلکه از روش 
تهدید و برخوردهای پلیسی هم استفاده کرد که باعث آزار 

و اذیت ایثارگران شد.«
وی افزود:»متأسفانه در این وزارتخانه از جایگاه ایثارگران 
بهره برداری های سیاسی و تبلیغاتی می کنند و بعضا اخبار 
کذب را منتشر می کنند. همین چند روز گذشته خبری را 
در سایت وزارتخانه و با ارسال پیامک مبنی بر اینکه یک 
هزار و ۵۰۰ ایثارگر از وزیر ورزش و جوانان تشکر کرده اند، 
منتشر شد در حالی که چنین چیزی نبود. وزیر ورزش و 
جوانان از برگزاری جلسه با ایثارگران طفره می رود.ارزشی 
. مدتی پیش  قائل نمی شود  ایثارگران  برای  اهمیتی  و 
جلسه ای در ارتباط با بزرگداشت و شأن و منزلت ایثارگران 
برگزار شد که افرادی که در این جلسه حضور پیدا کردند، از 
بیرون از وزارتخانه بودند این در شرایطی بود که جانبازان و 
ایثارگران وزارتخانه را طرد و مورد بی احترامی قرار دادند. در 
واقع وزیر آن ها را از بیرون وزارتخانه برای تبلیغات و کار 

رسانه ای دور خود جمع کرده بود.
مشاور سابق وزیر ورزش و جوانان در پایان این گفت و گو 
اشاره کرد:»متأسفانه این مسائل باعث نارضایتی جامعه 
ایثارگران وزارت ورزش و جوانان شده است. من از سال ۸۸ 
تا ۹۰ مشاور وزیر در امور ایثارگران بوده ام و افتخار داشتم 
خادم آنان باشم و به هیچ عنوان چنین مسائلی که امروز 
در وزارت ورزش حاکم شده و ایثارگران با روبه رو هستند 
در گذشته مطرح نبوده است. بی توجهی و رعایت نکردن 
شأن و منزلت ایثارگران باعث شده از حضور در برنامه دور 
شوند و نسبت به نحوه مدیریت در ورزش معترض هستند 

. امیدوارم که شرایط در آینده تغییر کند.«

گفت و گو

»محمد تقی حسن زاده« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

شان و منزلت ایثارگران در وزارت ورزش حفظ نشده است 

وضعیت ایثارگران در این وزارتخانه 
به گونه ای است که از جایگاه آن ها 
تبلیغاتی  و  سیاسی  استفاده های 
می شود و در رأس امور، وزیر ورزش 
جامعه  شأن  که  است  جوانان  و 

ایثارگران را حفظ نکرده است. 

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
مجید  سعیدی
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